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Protokoll fört vid möte med institutionsstyrelsen  
Måndag den 21 januari 2025, kl 15.00 i rum 439, Wallenberglaboratoriet 
 
Närvarande: 
Jan Apel, prefekt 
Arja Karivieri, stf prefekt   
Mats Burström, ordinarie lärare/forskare  
Gunilla Eriksson, ordinarie lärare/forskare  
Andrew Jones, ordinarie lärare/forskare  
Anders Götherström, ordinarie lärare/forskare  
Anna Kjellström, ordinarie lärare/forskare  
Lena Sjögren, ordinarie lärare/forskare  
Anne Monikander, ordinarie TA-personal  
Simon Norström Friberg, suppleant TA-personal 
Vaidilute Bjerregaard, facklig representant  
Meghan Mattsson McGinnis, ordinarie studentrepresentant 
Sebastian Wärmländer, ordinarie studentrepresentant 
Elmer Olsson Romanus, ordinarie studentrepresentant 
Terese Ohlsson, sekreterare  
 
Frånvarande:  
Kerstin Lidén, suppleant lärare/forskare  
Jan Storå, suppleant lärare/forskare 
 
 
Ärenden: 
 
1. Föredragningslista 
 
Godkändes.  
 
2. Val av justeringsperson 
 
Anne Monikander valdes till justeringsperson.  
 
3. Föregående protokoll 
 
Tillägg till punkt 6.2: godkändes med ändringar om förtydligande kring betygskriterier.  
 
4. Informationsärenden: 

 
4.1. Ekonomi   

 
Terese Ohlsson nämnde att budgetarbete pågår. På nästa IS-möte kommer utfall för 2024 gås 
igenom samt anslagsfördelningen inom institutionen för 2025.  
 

4.2. Jämställdhetsfrågor 
 
Jan Apel berättade att jämställdhetsgruppen hade möte i november där man fokuserat på 
pedagogiskt stöd. Anna Kjellström berättade kring detta. Det finns information på 
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universitetets hemsida för studenter att ta del av. Även på institutionens egna hemsida finns 
denna information. På Athena kommer Vaidilute Bjerregaard och Anne Monikander lägga 
upp länkar. Det kommer vara möte i slutet av januari angående funktionsnedsättning och stöd 
som både studenter och personal kan delta på.  
  

4.3. Miljöarbete 
 
Inget nytt.  
 

4.4. Studentrådet 
 
Elmer Olsson Romanus berättade att studentrådet fått pengar för att köpa bindor och 
trosskydd till toaletterna på institutionen. Han informerade också om att en student från 
institutionen har fått jobb på Centrum för universitetslärarutbildning vid SU och kommer att 
arbeta med frågor kring studenter och AI.  
 

4.5. Doktorandrådet 
 
Meghan Mattsson McGinnis berättar att doktorandrådet ska ha sitt första möte för året snart. 
Man har även fått pengar för årets doktorandkonferens. Det kommer mer information när 
datum är bestämt.  
 

4.6. Planerade kurser 
 
Inget nytt.  
 
5. Beslutsärenden 
 
     5.1 Examinatorer 2025  
 
Godkändes.  
 
     5.2 Per capsulam beslut: Litteraturlista Environmental humanities 3, ARL862.  
 
Godkändes.  
 
6. Sent anmälda ärenden 
 
       6.1 Litteraturlista Environmental Humanities IV, ARL863.  
 
Godkändes.  
 
7. Övriga frågor 
 
Arja Karivieri nämnde att studenter har påpekat att städningen utanför huset är dålig. Simon 
Norström Friberg har varit i kontakt med fortifikationsverket om detta.   
 
8. Kommande IS-möten 
 
Nästa IS-möte äger rum 25 februari.  
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Dessa beslut har fattats av institutionsstyrelsens ledamöter med ordförande prefekt Jan Apel. 
Protokollförare var Terese Ohlsson och protokollet har justerats av Anne Monikander och Jan 
Apel. 
 
 
 
 


